

Yuki Kimura

*Wardrobe Extensions Pause* (2022)

*Wardrobe Extensions* is a work that is continuously being exhibited since 2016. Previous presentations included *Volume 2* to *Volume 5*. Each time, Kimura newly arranges and activates the work depending on the context, thereby expanding and changing the function of the wardrobes. Reflecting on the moment in which the exhibition at the Kunstverein is taking place – a moment in which our outlook of the present is dominated by war –, the artist has decided to not activate the work this time but leave the wardrobes to an unaltered state.

*Wardrobe Extensions* ist eine Arbeit, die seit 2016 kontinuierlich gezeigt wird. Die bisherigen Präsentationen umfassten *Volume 2* bis *Volume 5*. Kimura arrangiert und aktiviert die Arbeit jedes Mal kontextabhängig neu, womit sie die Funktion der Schränke erweitert und verändert. Als Reflexion auf den Moment, in dem die Ausstellung im Kunstverein stattfindet – ein Moment, in dem unsere Sicht auf die Gegenwart von Krieg dominiert wird –, hat sich die Künstlerin entschieden, die Arbeit diesmal nicht neu zu aktivieren, sondern die Schränke in einem unveränderten Zustand zu lassen.